

Mr Patrick Wong - Chairman, Lingnan Education Organization

Mr Patrick Wong studied under Professor Chan Cham-Chuen and Professor Leung Kan-nang and graduated from Department of Chinese at Lingnan College (now Lingnan University) in 1984. In the same year, he was admitted as a member of the UK-based Institute of Linguists (now Chartered Institute of Linguists). After graduation he worked as an education administrator and then served as a community relations officer at the Independent Commission Against Corruption. He later obtained an LLB degree from the University of London and joined the law firm of Johnson Stokes & Master (now Mayer Brown). He was admitted as a partner of the firm in early 1996 shortly after completing three years of post-qualification practice. His practice focused on fundraising, mergers and acquisitions and compliance for Hong Kong and Mainland based listed companies. He had also served on the governing boards of the Asian and global practices of the firm before his retirement from the firm in 2015.

Mr Wong is the Deputy Chairman of Hong Kong Productivity Council, the Deputy Chairman of The Applied Research Council and serves as an independent non-executive director of Nanyang Holdings Limited, a Hong Kong listed company. He was the Chairman of the Company Law Committee of the Law Society of Hong Kong between 2004 and 2015 and served on the Standing Committee on Company Law Reform of the Hong Kong Special Administrative Region between 2005 and 2011. He obtained a Master of Arts degree in Japanese Studies from the Chinese University of Hong Kong in 2018.

Mr Wong has been a director of Lingnan Education Organization (LEO) since 1990, and has served on various governance bodies of Lingnan University, including the Board of Governors of Lingnan College and the Court and Council of Lingnan University at different times. He was conferred an Honorary Fellowship by Lingnan University in 2011. In 2017, he was re-appointed as a Council Member of Lingnan University. Mr Wong is the incumbent Chairman of LEO.

黃志光先生 - 嶺南教育機構主席

黃先生早年師從陳湛銓教授及梁簡能教授，並於 1984 年畢業於嶺南學院中文系。同年，他成為英國語言學會（現為英國特許語言學會）會員。畢業後黃先生曾從事教育行政工作及任職廉政公署社區關係主任，其後再獲倫敦大學法律學士學位並加入孖士打律師行，正式執業三年多後於 1996 年初成為該行合夥人，專注香港以至中國內地公司的證券市場集資、收購合併及合規業務，並曾參與該律師行亞洲地區及全球業務的管治工作，於 2015 年退休。

黃先生現為香港生產力促進局副主席、應用研究局副主席，並出任上市公司南洋集團有限公司獨立非執行董事。他於 2004 年至 2015 年期間出任香港律師會公司法委員會主席，並於 2005 年至 2011 年期間出任香港特別行政區公司法改革常務委員會委員。他於 2018 年取得香港中文大學日本研究碩士學位。

自 1990 年起，黃先生一直出任嶺南教育機構董事，並曾在不同時期出任嶺南大學的校董會及諮議會成員。黃先生於 2011 年獲嶺南大學頒授榮譽院士。2017 年，他再次被委任為嶺南大學校董會成員。黃志光先生為現任嶺南教育機構主席。